
Hej jeg skriver fordi jeg kan se at i er ved at stoppe e-damp i DK og det forstår jeg simpelhen ikke 

her er min lille historie  

 

Jeg har røget cigaretter i 30 år men for tre år siden var der en kammerat der spurte mig om jeg ikke 

ville prøve e-damp i stedet for Cigaretter jeg troede ikke på det kunne få mig til at holde op med at 

ryge for alt andet jeg havde prøvet havde ikke virket. Men han blev ved med at sige at det syntes 

han nu jeg skule fordi jeg hostede konstant og jeg kunne ikke løbe 50 m uden jeg var ved at dø. 

Så jeg prøvede jeg startede med 24 mg Nikotin og gik langsomt ned til 0 mg . og jeg har ikke røget 

en eneste cigaret siden dag 1 jeg begyndte at dampe og efter knap 1 år på damp var jeg total fri for 

nogen form for røg og idag hoster jeg ikke mere og er begyndt at løbe dagligt mellem 2 og 5 km 

den at blive forpustet  

Jeg er helt med på at i skal stoppe alt salg til unge under 18 år og syntes da også det er i orden at i 

vil have mere styr på hvad der er i de her e-juce der bliver solgt men at lægge så store afgifter på, så 

danske virksomheder ikke har råd til at blive ve med at sælge disse væsker og udstyr vil efter min 

opfattelse kun få danskerne til at købe disse produkter på det ildegale marked eller få dem der ikke 

kan finde ud af det til at gå tilbage til Cigaretterne og så er der kun en vinder nemlig 

Tobaksindustrien og en taber den menige Danske tobaksryger Mvh Hans Wermø Skødstrup  
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